
 
REFERAT FRA STYREMØTE I NANNESTAD  
JEGER- OG FISKERFORENING 

 
 
 

Møte:  
 

Styremøte Styremøte nr: 
5/2024 

Dato: 02.09.2024 Kl: 18.30 
 

Sted: Klubbhuset til Nannestad JFF Referent:  
Birgithe Victoria 
Andersen 

Deltagere: Rachel Correa, Lars Petter Aasen, Hans Olav Røtterud,  
Lars Olav Jensen, Birgithe Andersen, Hanne Røtterud,  
 
Ikke møtt; Atle Wenger.  
Meldt fravær; Karl Erik Bang. 

Antall sider:  
4 

Saksliste: Utsendt. 
SAKSLISTE 

1. Gjennomgang  og godkjenning av refert fra 
styremøte 06.08.24 

2. Økonomi pr.  
Økonomirapporter ettersendes og gjennomgås på 
møtet. Foreningen totalt og de forskjellige utvalg. 

3. Nytt fra utvalgene: 
- Fiskestell. Gapahukene mv. 
- Jaktutvalget. Skogsfugltakst, resultater og 

vurdering. 
- Jaktskytterutvalget. 
- Jakthund. Aversjonsdressur. 

4. Vannverkshytta ved Bjertnessjøen. 
- Interesse fra medlemmer, videre fremdrift. 

5. Facebook. 
- Gjennomgang av tilgang. 

6. Arrangement fremover 
- Rådyrjakt for damer. 
- Fiskeslipp 
- Arrangement med kommunen i høstferien? 

 

 



 
 

 
7. Evt. 

 
 
 
 
 
 
 
1.  Gjennomgang og godkjenning av referat fra styremøte 06.08.2024 
- vedlegg. 
 
 
Vedtak: 
 
Godkjent. 
 
 
2. Økonomi pr.  

Økonomirapporter ettersendes og gjennomgås på møtet. Foreningen totalt og de 
forskjellige utvalg. 

 
 
Vedtak: 
 
Fiskeutvalget: 

- Gått i pluss i budsjetter. 
- Solgt godt med fiskekort. 

 
Jaktskytterutvalget: 

- Går i pluss i budsjettet. 
Jaktutvalget: 

- Ligger godt an ang budsjettet, ikke solgt alle jaktkort, forventer at resterende jaktkort 
blir lagt ut for salg for både medlemmer og utenbygds. 

 
Klubbhuset: 

- Hatt noe inntekt mtp utleie. 
- Hatt utlegg på varmepumpe, vaskemaskin, vei, kjøleskap.  

 
Generelt:  

- Fått penger øremerket av Ivar Burås i forbindelse hans bortgang. NJFF ønsker å sende 
blomster som takk.  

- Hatt gode inntekter i år, men dog hatt uforutsigbare utgifter som gjør at vi går i minus. 
Gått i positiv retning mtp i fjor.  

- Sjekke ut hvilke bank som har best rente. 
 
 
 



3. Nytt fra utvalgene: 
- Fiskestell. Gapahukene mv. 
- Jaktutvalget. Skogsfugltakst, resultater og vurdering. 
- Jaktskytterutvalget. 
- Jakthund. Aversjonsdressur. 

 
Vedtak:  
 
Jaktutvalget: 

- Styret hadde en forventing at jaktutvalget stilte med en rapport ang taksering. 
- Forventer at vi skal få en rapport ang taksering og rapport derfra. 
- Forventer at utvalget for solgt resterende jaktkort. 
- Få til flere jaktlag på for både damer, ungdom og generelt for medlemmer. 

Jaktskytterutvalget: 
- Godt oppmøte på skyting. 

 
Jakthund: 

- Sauedressur ble flyttet til Bjerke pga manglende sau i Nannestad. 
- Jobbe med å få videre samarbeid og utdanne nye instruktører. 

 
Fiskeutvalget: 

- Har reklamert for fiskeslipp lørdag 7. Sept på våre medier. 
 

 
 
 

 
 
4. Vannverkshytta ved Bjertnessjøen. 

- Interesse fra medlemmer, videre fremdrift. 
 
 
Vedtak:  
 

- Har medlemmer som ønsker å drifte vannverkshytta om vi overtar.  
- Vi sender mail til kommunen at vi er interessert i hytta. 
 

 
5. Facebook. 
- Gjennomgang av tilgang. 
 
 Vedtak:  
 

- Alle i styre skal få tilgang til Meta Business Suite. 
 

 
6. Arrangement fremover 
- Rådyrjakt for damer. 
- Fiskeslipp 
- Arrangement med kommunen i høstferien? 



 
 
Vedtak:  
 
Rådyrjakt for damer: 

- Fått flere påmeldinger til Rådyrjakt for damer.  
- Få inn informasjon at man også kan jakte med hagle, 
- Kjentmenn som stiller er Lars Petter, Hans Olav. 

 
 
Arrangement for kommunen i høstferien: 
 

- Vi kan stille med folk onsdag 2 oktober, fra kl 10:00- 14:00. 
- Skal holde til ved Dalstjern.  

Fiskeslipp: 
- Reklamert for dette på SOME. 

 
  

7. ev: 
 

Leid ut klubbhuset til Nannestad Allmenning: 
- Infomøte ang utbedring av Bjertnessjøen 17 september kl 18:00. 
-  

Neste styremøte: 30.09.24 kl 18:30. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


